
 
Referat. 

Bestyrelsesmøde i Socialdemokratiets partiforening, Aalborg Vest 

Tid: mandag d. 13. maj 2024 kl. 18.30.- 20.30. 

Sted: Haraldslund mødelokale 3. 

Deltagere: 

 Fra bestyrelsen: Hans Erik, Peter, Jørgen, Jens, Christoffer, Asbjørn, Lene. Monika. 

 Tillidsvalgte: Malene, Lisbeth 

 Afbud: Henrik W. 

 Øvrige deltagere: Benny, Keld 

 

 
 Dagsorden 
 

 
 Sagsfremstilling 
 

 Beslutning 

  1.  Valg af: 
     -dirigent 
     -referent 
 

 Lene. 
 
 Asbjørn. 

 

 2.  Godkendelse af    
      dagsorden 

 Brug af Sociale medier skal sættes på dagsorden til   
 næste møde.  

 Godkendt 

 3.  Godkendelse af   
      referat 

 Se venligst referat fra d. 4. april 2024. 
 Det pointeres at Monika deltog i mødet. 

 Godkendt 

 4.  Orientering fra: 
     -formanden  
     -kasserer 
     -bestyrelsesmedl. 
 

 Møde i valg- og kandidatledelsen/Lene 
- Her drøftes hvordan valg og valgkamp skal foregå. 

Hvordan får man fat i nye vælgere. 
- Der er nedsat valgprogramsgruppe der skal skrive 

om de prioriterede emner. 
- I morgen er der fællesmøde mellem 

fællesledelsen, og byrådsgruppen. 
- Alle kandidater er ikke på plads endnu 
- Temaer er ikke på plads, men de skal betyde 

noget for hele kommunen. 
 

 Referat fra repræsentantskabsmøde /Hans Erik 
 -HE beretter om valget af HB-medlem. Der er en åben  
 debat om vores HB-medlemmer og HBs rolle i partiet. 
 -Processen omkring kandidater til RV25 skal starte. 
 
 Kredsbestyrelsesmøde/Lene 
 
 Status på økonomi/Jens 
 -Efter sidste GF valgte vi at sætte 50.000kr ind på en  
 valgfond. Dem har vi lige om lidt. 
 -Vi har et årligt overskud på ca. 10-14.000kr. Det falder  
 lidt pga. faldende medlemstal. 

 



 -Til kv25 kan vi  have ca. 70.000kr til at føre valg. 
 
 Øvrige - Peter beretter om at projektet på pumpehuset   
 stopper, da forsyningen har besluttet at sælge   
 bygningen.  
 

 5.  Orientering fra  
       tillidsvalgte: 
     -byrådsmedlem 
     -regionsrådsmedlem 
     -folketingskandidat 
 

 Lisbeth beretter om arbejde i byrådet. 
 -Fortæller om arbejdet med at orienterer medlemmer og   
 få ”vendt skuden” i den politiske proces. En mail er sendt  
 ud i dag, angående kommende politiske  
 dagsordenspunkter i byrådet. Herunder en pantordning   
 på flasker og pap, samt et forslag om at Aalborg  
 Kommune skal være en mere børnevenlig arbejdsplads.   
 Som en del af dette skal der f.eks. være uendelig barns   
 sygedag. 
 
 Lisbeth beretter også om en kommende dialog omkring   
 den offentlige transport. 
 
 Spørgsmål om de tomme butikker, barns sygedag og   
 bekymring om hvem der tager sygedag far/mor, og sagen  
 i ankestyrelsen. Spørgsmål omkring servicebusserne. 
 
 Malene orienterer om arbejdet i regionsrådet. 
 -Der arbejdes på forbedret fertilitetsbehandling. 
 -Fra S-gruppen foreslås det at whistleblowerordningen  
 udvides.  
 I dag er det kun faste medarbejdere der kan bruge den.   
 Fremadrettet kan flere. 
 -Kvartalsrapport 1 er fremme.  
 Det er svært at overholde budgetter. 
 -Penge er modtaget fra sundhedsstyrelsens akutpulje. 
 
 Spørgsmål: Hvad er effekten af whitleblower-ordning?    
 God, men der kan sagtens være mere viden at få. 
 Drøfter i i S-gruppen en muliglig kommende  
 spidskandidat? 

 

 6.   Aktivitetsudvalg 
 

 Planlagt medlemsmøde på NAU torsdag d. 30 maj/Jens  
 og Lene 
 
-Jens fortæller at der pt. kun er 3 tilmeldte. Der er 25 
pladser.  Der er en dialog om hvad vi kan gøre for at få 22 
flere tilmeldte.  
 
 
 
 
 Sommerfest 21 august/Jens 
 -Fjordmarken. Vi må gerne være der. Vi skal selv stå for  
 alt.  
 Der er ikke vand og toilet.  
 Vestre Fjordpark er også en mulighed.  
 Hér må der dog ikke spilles musik. 
 -Debat om mulighed for at leje et fælleshus i en  
 boligforening. 
 

 Arrangementet på NAU   
 udvides til at resten af  
 kredsen også er  
 velkommen.  
 Jens står for at invitere  
 de andre i kredsen.  
 Jens står for at finde ud  
 af om der skal et  
 regionsrådsmedlem   
 med. 
 
 Jørgen undersøger  
 muligheder for at leje  
 fælleshus i  
 boligforeningerne.  
 Tilbagemelder til  
 Hans Erik. 
 



 7.  
 

 Plakatophængning EP-valget/Lene 
 Plakatophæng 
 Hvem deltager: Asbjørn 
 
 Vi skal som partiforening være til stede ved to events.  
 2. juni og 5. juni. Stadion og streetfood.  
 Der skal hentes flyers.  
 Lene skriver ud om dette. 
 

 Lene, Asbjørn og Keld  
 hænger plakater op i  
 Vestbyen og Kærby.  
 
 Mødes på Vestbyens st.  
 kl. 12.00. 
 Jens og Lene henter  
 plakater og stige. 

 8.   
 

 Byrådskandidater fra Vestkredsen, herunder diskussion   
 om vi skal stille med 3 eller 4 kandidater. 
 Referat fra møde med mulig ny kandidat. 
 -HE beretter at Jimmi var utrolig velformuleret, og med   
 hjertet på rette sted.  
 Asbjørn siger at han er en kandidat der kan tilføje rigtig  
 meget til hele socialdemokratiets kandidatfelt.  
 Lisbeth tilføjer at han har et stort netværk, og hun mener  
 han vil blive valgt. 
 Lene fortæller at forretningsudvalget indstiller at Jimmi  
 indstilles som den 4. kandidat. 
 
 Økonomisk støtte til kandidater. 
 Planlægning af ekstraordinær generalforsamling. 
 Alle er ansvarlige for dette punkt. 
 

 Bestyrelsen indstiller  
 Jimmy som kandidat.  
 Bestyrelsen indstiller at   
 vi har fire kandidater,  
 hvor de to sidste skal  
 være Monika og Jimmi. 
 Monika og Jimmi skal  
 formelt vælges på en  
 ekstraordinær  
 generalforsamling. 

 9.   Evaluering af møde. 
 

 Alle.  

 10. Næste møde:  Torsdag d. 6. juni 2024 kl.18.30. – 20.30. Haraldslund  
 
 mødelokale 3. 
 

 

 
Referent: Asbjørn 
                 14. maj 2024 


